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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Tomko: 
Chcem poslednú moju interpeláciu, poďakovať vedeniu mesta o pracovné stretnutie, že mi 
vyšli v ústrety, že som mohol svoje stanoviska najmä na Ulici cukrovarskej, kpt. Nálepku 
prezentovať takouto formou. Dúfam, že to keď požiadam mi na budúce, že  vyjdete v ústrety. 
Veľa veci sme si vysvetlili a je to účinné a dávam podnet aj pre iných poslancov. Takže, 
ďakujem za pozornosť.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka poďakovania na záver, myslím si, že poďakovanie je na našej strane za to 
rokovanie. Ja som stále hovoril, že je tu priestor na to, aby sa veci riešili a som rád, že pán 
poslanec ste reagovali na takúto možnosť, keďže myslím si, že poslanec má právo aj možnosť 
konzultovať mnohé veci so zamestnancami, resp. príslušnými vedúcimi oddelenia a je to len 
na prospech.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


